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OZK.0002.4.1.2025.KM 

Protokół Nr XV/2025 z XV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego 

która odbyła się w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli, 

przy ul. Podleśnej 15, dnia 30 kwietnia 2025 r. 

Początek posiedzenia o godz. 1405, zakończenie o godzinie 1440. 

 

W momencie rozpoczęcia sesji na sali obecnych było 16 Radnych. W trakcie posiedzenia 

dołączył Radny Marek Ujda. Obecnych Radnych: 17. Nieobecni Radni: Aldona Bilska-

Kokosińska, Wojciech Chodorek, Zofia Ciesielska-Grella, Bogusława Latawiec.  

Obecni goście: Skarbnik Powiatu Iwona Kozioł, Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda, Radca 

prawny Andrzej Ziarek, Naczelnik Wydziału Transportu Katarzyna Wieprzęć, Naczelnik 

Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi Tomasz 

Wosk.  

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Pan Ryszard Andres. Posiedzenie 

protokołowała Katarzyna Myszka. 

 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej Sesji Rady Powiatu. 

4. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

5. Analiza sytuacji na rynku pracy w Powiecie Stalowowolskim. 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej Woli 

za rok 2024 wraz z informacją o funkcjonowaniu pieczy zastępczej oraz oceną zasobów 

pomocy społecznej w Powiecie Stalowowolskim. 

7. Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy w 

Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Stalowowolskim na lata 

2021-2025. 

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie za rok 2024. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2025 rok. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych jednostek 

oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania. 

11. Interpelacje i zapytania radnych. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zakończenie obrad Sesji.    

 

Ad. 1 Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres działając na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy 

o samorządzie powiatowym otworzył obrady formułą: „Otwieram XV Sesję Rady Powiatu 

Stalowowolskiego”. Przewodniczący przywitał przybyłych radnych, przedstawicieli starostwa, 

zaproszonych gości, przedstawicieli lokalnych mediów – prasy, radia, telewizji miejskiej, 
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a także mieszkańców Powiatu. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres na podstawie 

listy obecności oraz elektronicznego potwierdzenia obecności przez Radnych stwierdził 

prawomocność obrad. 

 

Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres powiedział, że Starosta Stalowowolski 

działając na podstawie § 48 ust. 5 Statutu Powiatu Stalowowolskiego w dniu 24 kwietnia 2025 

r. złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad następującego punktu: 

 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia do 

wykonania części zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii 

komunikacyjnej obejmującej swym przebiegiem obszar Powiatu Kolbuszowskiego. 

 

Poinformował, że wymieniony projekt uchwały był omawiany podczas posiedzeń Komisji 

Edukacji, Kultury, Sportu i Współpracy z Organizacjami Pozarządowymi, Komisję Ochrony 

Zdrowia Rodziny i Pomocy Społecznej oraz Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego. Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy Radni mają pytania dotyczące 

projektu uchwały? Nie zgłoszono. Następnie zarządził głosowanie. 

 

Za wprowadzeniem projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia do 

wykonania części zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego na linii 

komunikacyjnej obejmującej swym przebiegiem obszar Powiatu Kolbuszowskiego głosowało 

16 Radnych, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 30.04.2025 14:06 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 30.04.2025 14:06 

4 Andrzej Szlęzak Za 30.04.2025 14:06 

5 Leokadia Gugała Za 30.04.2025 14:06 

6 Mateusz Nowak Za 30.04.2025 14:06 

7 Grzegorz Idec Za 30.04.2025 14:06 

8 Kamila Maziarz Za 30.04.2025 14:06 

9 Jacek Janiec Za 30.04.2025 14:06 

10 Damian Biały Za 30.04.2025 14:06 

11 Wojciech Chodorek Nieobecny ------------ 

12 Zofia Ciesielska-Grella Nieobecny ------------ 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Nieobecny ------------ 

14 Maria Linek Za 30.04.2025 14:06 

15 Paulina Miśko Za 30.04.2025 14:06 
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16 Mariusz Sołtys Za 30.04.2025 14:06 

17 Marek Olejarz Za 30.04.2025 14:06 

18 Marek Ujda Nieobecny ------------ 

19 Rafał Tofil Za 30.04.2025 14:06 

20 Janusz Zarzeczny Za 30.04.2025 14:06 

21 Ryszard Andres Za 30.04.2025 14:06 

Projekt uchwały został wprowadzony jako punkt 11. 

 

Ad.3 Przyjęcie protokołu z obrad XIV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego. 

Przewodniczący zapytał czy są pytania, uwagi, uzupełnienia do protokołu z XIV sesji? Nie 

zgłoszono. Przewodniczący zarządził głosowanie za przyjęciem protokołu nr XIV z 25 marca. 

Głosowało za – 15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. Protokół Nr XIV/2025 z dnia 25 

marca 2025 r. został przyjęty.  

 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 30.04.2025 14:07 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 30.04.2025 14:07 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 30.04.2025 14:07 

5 Leokadia Gugała Za 30.04.2025 14:07 

6 Mateusz Nowak Za 30.04.2025 14:07 

7 Grzegorz Idec Za 30.04.2025 14:07 

8 Kamila Maziarz Za 30.04.2025 14:07 

9 Jacek Janiec Za 30.04.2025 14:07 

10 Damian Biały Za 30.04.2025 14:07 

11 Wojciech Chodorek Nieobecny ------------ 

12 Zofia Ciesielska-Grella Nieobecny ------------ 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Nieobecny ------------ 

14 Maria Linek Za 30.04.2025 14:07 

15 Paulina Miśko Za 30.04.2025 14:07 

16 Mariusz Sołtys Za 30.04.2025 14:07 

17 Marek Olejarz Za 30.04.2025 14:07 

18 Marek Ujda Nieobecny ------------ 

19 Rafał Tofil Za 30.04.2025 14:07 
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20 Janusz Zarzeczny Za 30.04.2025 14:07 

21 Ryszard Andres Za 30.04.2025 14:07 

  

Ad. 4 Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie zostało przesłane na skrzynki e-mail. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zapytał, czy są pytania bądź uwagi 

do przedstawionego sprawozdania? Głos zabrał Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny. Pan 

Starosta poinformował Radnych o przetargach oraz umowach na zadania inwestycyjne, które 

będą wykonywane w najbliższym czasie. Dotyczą one rozbudowy drogi powiatowej Nr 1008R 

Modliborzyce-Rzeczyca Długa za kwotę 7 069 396,48 zł i został wybrany wykonawca – PBI 

Infrastruktura S.A. Kraśnik, przy finansowaniu: 70% Rządowy Fundusz Rozwoju Dróg, po 15% 

Powiat Stalowowolski i Gmina Radomyśl nad Sanem. Umowa została podpisana 29 kwietnia 

2025 r., a termin realizacji to 29 lipca 2026 r. Kolejna inwestycja to rozbudowa drogi 

powiatowej Nr 1020R Brandwica-Jastkowice. Jak dodał Pan Starosta jest to odcinek 1,432 km 

w miejscowości Brandwica. Aktualnie trwa badanie ofert, których wpłynęło 8. Najniższą cenę 

przedstawiło również PBI Infrastruktura S.A. Kraśnik tj. 7 854 283,54 zł. Termin zawarcia 

umowy: 15 maj 2025 r., realizacja 15 miesięcy, finansowanie: 70% z Rządowego Funduszu 

Rozwoju Dróg i po 15% Powiat Stalowowolski i Gmina Pysznica. Następna inwestycja, o jakiej 

poinformował Pan Starosta to rozbudowa i przebudowa budynki I Liceum Ogólnokształcącego 

im. Komisji Edukacji Narodowej w Stalowej Woli w zakresie dostępności architektonicznej 

i wykonania windy. Wykonawca to INTERO SERWIS Sp. z o.o. Warszawa. Kwota inwestycji 

wynosi 1 863 450 zł. Dofinansowanie z Polskiego Ładu na to zadanie wynosi 1 401 400 zł, 

wkład własny Powiatu 486 650 zł. Podpisanie umowy nastąpiło 27 lutego, a termin realizacji 

sięga 15 sierpnia 2025 r. Pan Starosta poinformował także o budowie parkingu przy Zespole 

Szkół Nr 6 Specjalnych oraz dróg pożarowych wraz z niezbędną infrastrukturą techniczną. Na 

to zadanie wpłynęło 6 ofert, a najniższą cenę tj. 727 284,47 zł zaoferowała firma KORDEK 

Kordian Paluszek, Dąbrówka Osuchowska. Planowany termin podpisania umowy: 15 maja 

2025 r. termin wykonania do 15 sierpnia 2025 r., przy finansowaniu: Regionalny Ośrodek 

Polityki Społecznej 50% i Powiat Stalowowolski 50%.  

Rada Powiatu Stalowowolskiego zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Zarządu 

Powiatu.  

 

Ad. 5 Analiza sytuacji na rynku pracy w Powiecie Stalowowolskim. 

Przewodniczący Rady Ryszard Andres poinformował, że analiza została omawiana podczas 

posiedzeń Komisji Stałych Rady Powiatu. Przewodniczący przywitał i podziękował Dyrektor 

Powiatowego Urzędu Pracy Pani Zuzannie Przydatek za przygotowanie informacji oraz 

obecność podczas sesji. Zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionej analizy? Nie 

zgłoszono.  

Rada zapoznała się z analizą sytuacji na rynku pracy w Powiecie Stalowowolskim. 

 

Ad. 6 Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Stalowej 

Woli za rok 2024 wraz z informacją o funkcjonowaniu pieczy zastępczej oraz oceną 

zasobów pomocy społecznej w Powiecie Stalowowolskim. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie było omawiane podczas posiedzeń Komisji 

Stałych. Przywitał Pana Dyrektora Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie Pana Tomasza 
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Brymorę i podziękował za przygotowanie sprawozdania oraz obecność. Przewodniczący 

zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego sprawozdania? Nie zgłoszono.  

Rada zapoznała się ze sprawozdaniem z działalności Powiatowego Centrum Pomocy 

Rodzinie w Stalowej Woli za rok 2024 wraz z informacją o funkcjonowaniu pieczy 

zastępczej oraz oceną zasobów pomocy społecznej w Powiecie Stalowowolskim. 

 

Ad. 7 Sprawozdanie z realizacji Powiatowego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie w Powiecie Stalowowolskim 

na lata 2021-2025. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie było omawiane podczas posiedzeń Komisji 

Stałych. Zapytał czy są pytania lub uwagi do przedstawionego sprawozdania? Nie zgłoszono.  

Rada zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji Powiatowego Programu 

Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

w Powiecie Stalowowolskim na lata 2021-2025.  

 

Ad. 8 Sprawozdanie z realizacji programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie za rok 2024. 

Przewodniczący poinformował, że sprawozdanie było omawiane podczas posiedzeń Komisji 

Stałych. Przywitał Naczelnika Wydziału Promocji, Kultury, Zdrowia i Współpracy 

z Organizacjami Pozarządowymi Tomasza Woska i podziękował za przygotowanie 

sprawozdania oraz obecność. Przewodniczący zapytał czy są pytania lub uwagi 

do przedstawionego sprawozdania? Nie zgłoszono.  

Rada zapoznała się ze sprawozdaniem z realizacji programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie za rok 2024. 

 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zmian 

w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2025 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był podczas posiedzeń 

Komisji Stałych Rady Powiatu. Zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian 

bądź pytania? Nie zgłoszono. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –15, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 30.04.2025 14:17 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 30.04.2025 14:17 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 30.04.2025 14:17 

5 Leokadia Gugała Za 30.04.2025 14:17 

6 Mateusz Nowak Za 30.04.2025 14:17 

7 Grzegorz Idec Za 30.04.2025 14:17 
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8 Kamila Maziarz Za 30.04.2025 14:17 

9 Jacek Janiec Za 30.04.2025 14:17 

10 Damian Biały Za 30.04.2025 14:17 

11 Wojciech Chodorek Nieobecny ------------ 

12 Zofia Ciesielska-Grella Nieobecny ------------ 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Nieobecny ------------ 

14 Maria Linek Za 30.04.2025 14:17 

15 Paulina Miśko Za 30.04.2025 14:17 

16 Mariusz Sołtys Za 30.04.2025 14:17 

17 Marek Olejarz Za 30.04.2025 14:17 

18 Marek Ujda Nie głosował ------------ 

19 Rafał Tofil Za 30.04.2025 14:17 

20 Janusz Zarzeczny Za 30.04.2025 14:17 

21 Ryszard Andres Za 30.04.2025 14:17 

Uchwała Nr XV/99/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 30 kwietnia 2025 r. 

w  sprawie zmian w budżecie Powiatu Stalowowolskiego na 2025 rok została podjęta. 

 

Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie trybu 

udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych jednostek oświatowych 

oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był podczas posiedzeń 

Komisji Stałych Rady Powiatu. Zapytał czy są ewentualne uwagi, propozycje zmian 

bądź pytania? Nie zgłoszono. Zarządził głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –15, przeciw – 0, wstrzymujących się – 1. 
Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 30.04.2025 14:18 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 30.04.2025 14:18 

4 Andrzej Szlęzak Wstrzymał się 30.04.2025 14:18 

5 Leokadia Gugała Za 30.04.2025 14:18 

6 Mateusz Nowak Za 30.04.2025 14:18 

7 Grzegorz Idec Za 30.04.2025 14:18 

8 Kamila Maziarz Za 30.04.2025 14:18 

9 Jacek Janiec Za 30.04.2025 14:18 

10 Damian Biały Za 30.04.2025 14:18 
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11 Wojciech Chodorek Nieobecny ------------ 

12 Zofia Ciesielska-Grella Nieobecny ------------ 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Nieobecny ------------ 

14 Maria Linek Za 30.04.2025 14:18 

15 Paulina Miśko Za 30.04.2025 14:18 

16 Mariusz Sołtys Za 30.04.2025 14:18 

17 Marek Olejarz Za 30.04.2025 14:18 

18 Marek Ujda Nie głosował ------------ 

19 Rafał Tofil Za 30.04.2025 14:18 

20 Janusz Zarzeczny Za 30.04.2025 14:18 

21 Ryszard Andres Za 30.04.2025 14:18 

Uchwała Nr XV/100/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 30 kwietnia 2025 r. 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

jednostek oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania została podjęta. 

 

Do posiedzenia dołączył radny Marek Ujda.  

 

Ad. 11 Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie 

przyjęcia do wykonania części zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego 

na linii komunikacyjnej obejmującej swym przebiegiem obszar Powiatu 

Kolbuszowskiego. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał czy są uwagi, propozycje zmian bądź pytania 

do projektu uchwały? Nie zgłoszono. Zarządził następnie głosowanie nad projektem uchwały. 

Głosów za –17, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Zdzisław Wójcik Za 30.04.2025 14:21 

2 Bogusława Latawiec Nieobecny ------------ 

3 Barbara Domin Za 30.04.2025 14:21 

4 Andrzej Szlęzak Za 30.04.2025 14:21 

5 Leokadia Gugała Za 30.04.2025 14:20 

6 Mateusz Nowak Za 30.04.2025 14:21 

7 Grzegorz Idec Za 30.04.2025 14:20 

8 Kamila Maziarz Za 30.04.2025 14:20 

9 Jacek Janiec Za 30.04.2025 14:20 

10 Damian Biały Za 30.04.2025 14:21 
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11 Wojciech Chodorek Nieobecny ------------ 

12 Zofia Ciesielska-Grella Nieobecny ------------ 

13 Aldona Bilska-Kokosińska Nieobecny ------------ 

14 Maria Linek Za 30.04.2025 14:21 

15 Paulina Miśko Za 30.04.2025 14:20 

16 Mariusz Sołtys Za 30.04.2025 14:21 

17 Marek Olejarz Za 30.04.2025 14:21 

18 Marek Ujda Za 30.04.2025 14:21 

19 Rafał Tofil Za 30.04.2025 14:21 

20 Janusz Zarzeczny Za 30.04.2025 14:20 

21 Ryszard Andres Za 30.04.2025 14:21 

Uchwała Nr XV/101/2025 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 30 kwietnia 2025 r. 

w sprawie trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

jednostek oświatowych oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania 

i wykorzystania została podjęta. 

 

Ad. 13 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał, czy Radni chcą złożyć interpelacje lub mają zapytania? 

Radni zechcieli zabrać głos w kolejności, jak niżej: 

Radny Mariusz Sołtys zapytał, czy w miejscowości Brandwica będzie poszerzony drugi pas 

drogowy? Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny odpowiedział, że projekt przebudowy był 

wykonany już kilka lat temu, natomiast nie było w nim uwzględnionego chodnika. Aktualnie 

wykonany został nowy projekt zapewniający bezpieczeństwo, m.in. z chodnikiem, ze 

zbiornikiem, który będzie odprowadzał wody deszczowe. Dodatkowo Pan Starosta powiedział, 

że aby jak najszerzej posunąć się z pasem drogowym to wywłaszczono niektórych 

mieszkańców posesji, a odszkodowania już zostały zapłacone.  

Radny Marek Ujda poprosił o unikanie zwoływania sesji Rady oraz Komisji o godzinie 14, gdyż 

niektórzy wykonują takie zawody, że nawet z tym 2-3 tygodniowym wyprzedzeniem 

niemożliwym jest zdążyć na obrady. Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres 

poinformował, że temat był już omawiany. 

Radny Andrzej Szlęzak poinformował, że to, o czym chciał powiedzieć zbiegło się 

z nieszczęśliwym wypadkiem zabójstwa lekarza w Krakowie. Sprawa bezpieczeństwa 

ratowników medycznych w szpitalu, jak dodał, nurtuje go od dłuższego czasu. Bezpieczeństwo 

jest zagrożone zwłaszcza w sytuacjach obecności agresywnych pacjentów, czy też osób 

niezrównoważonych psychicznie. Radny Andrzej Szlęzak chciałby się dowiedzieć, jak Dyrekcja 

Szpitala Powiatowego jest przygotowana na takie sytuacje oraz czy są podejmowane środki 

zaradcze? Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny poinformował, że to zapytanie trafi na 

ręce Dyrekcji SPZZOZ Powiatowego Szpitala w Stalowej Woli z prośbą, o udzielenie informacji 

na piśmie.  

Radna Paulina Miśko zapytała o remont mostu na ul. Czarnieckiego, mianowicie o to, jak 

wygląda harmonogram? Czy zmienił się jeżeli chodzi o zakończenie prac? Starosta 

Stalowowolski Janusz Zarzeczny zakomunikował, że most zostanie oddany do ruchu do końca 
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maja br. Remont nie będzie jeszcze całkowicie zakończony, gdyż pozostaną do wykonania 

drobne prace porządkowe, natomiast przebiega on zgodnie z harmonogramem.  

Radny Marek Ujda zabrał ponownie głos, gdyż zechciał w uzupełnieniu do kwestii poruszonej 

przez Radnego Andrzeja Szlęzaka powiedzieć, że nie jest to odosobnione tragiczne wydarzenie, 

natomiast jest coś takiego jak rejestr aktów i działań przemocy wobec pracowników służby 

zdrowia, w którym są tysiące wpisów. Dodał, iż logika medialna niestety funkcjonuje w ten 

sposób, że dopóki nie wydarzy się tragedia, to tematu nie ma.  Ponadto Pan Radny powiedział, 

że nie jest to jedyne zabójstwo lekarza w ostatnich latach, a na tym pierwszym froncie wobec 

których pacjenci potrafią być agresywni poza ratownikami są także pielęgniarki. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres powiedział, że ten temat jest bardzo ważny, 

powinien on także zostać poruszony podczas posiedzenia Komisji Ochrony Zdrowia, Rodziny 

i Pomocy Społecznej. 

Radna Leokadia Gugała w imieniu mieszkańców Rzeczycy Długiej podziękowała wszystkim, 

którzy przyczynili się do tego, że będzie wykonany remont i budowa drogi Rzeczyca Długa – 

Modliborzyce.  

 

Ad. 14 Wolne wnioski i informacje. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres poinformował, że wpłynęło pismo od 

Dowódcy 18. Pułku Saperów w Nisku z prośbą o dokonywanie wpłat na Komitet Fundatorów 

Sztandaru. Dodał, że ta informacja zostanie przekazana na skrzynki e-mailowe. Następnie 

Przewodniczący zapytał czy ktoś chce złożyć wniosek lub ma informację do przekazania? 

Radna Kamila Maziarz zgłosiła chęć zabrania głosu. Pani Radna zawnioskowała o podjęcie 

zdecydowanych działań zmierzających do remontu odcinka ul. 3-go Maja oraz ul. Zielonej. Jak 

dodała, mieszkańcami we wskazanej lokalizacji są głównie seniorzy, którzy mają trudności 

przy poruszaniu się po tych dołach i nierównościach. Starosta Stalowowolski Janusz 

Zarzeczny powiedział, że nie jest to droga powiatowa, lecz gminna i wniosek zostanie 

przekazany zgodnie z właściwością. Niemniej jednak Pan Starosta dodał, że rozmawiał na ten 

temat z Prezydentem Miasta Stalowej Woli i remont tych ulic jest w planie, lecz został 

odroczony w czasie. Radna Kamila Maziarz zabrała głos ponownie. Zaproponowała, aby 

Radni Powiatowi podjęli uchwałę przeciwko niszczycielskim działaniom Ministerstwa Kultury 

i Dziedzictwa Narodowego, które są skierowane wobec Muzeum „Pamięć i Tożsamość” im. Św. 

Jana Pawła II w Toruniu. Jak dodała, Polska potrzebuje wychowania patriotycznego. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres odpowiedział, że temat zostaje skierowany do 

Komisji Stałej Rady Powiatu, na której zostanie poddany pod dyskusję.  

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad. 15 Zakończenie obrad Sesji. 

Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres zamknął obrady Sesji wypowiadając formułę 

„Zamykam obrady XV Sesji Rady Powiatu Stalowowolskiego”. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Myszka 

 

 Ryszard Andres 

 Przewodniczący Rady Powiatu 
 (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym)  


